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集團參與《第 14 屆國際基建論壇 》共促國際交流合作 

The Group participated in 14th IIICF to promote international infrastructure co-operation 

 

 

6 月 1 至 2 日，亞洲聯合基建控股有限公司（「集團」）及子公司俊和建築工程有限公司參與了在

澳門舉行的《第 14 屆國際基礎設施投資與建設高峰論壇》。  

 

是次論壇以「綠色引領 數智驅動 金融賦能 合作共贏」為主題，吸引逾 60 多個國家和地區的 700

多家知名企業和機構出席。參展期間，集團向公眾展示了我們的發展歷程、理念、創新技術以及

所承建的「一帶一路」與粵港澳大灣區標誌性工程，包括菲律賓 NOVALICHES 至 BALARA 輸水

隧道 4 號項目、港珠澳大橋香港口岸旅檢大樓項目等等，吸引各地行專前來洽談交流，共促合作。 
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Asia Allied Infrastructure Holdings Limited (AAI) and its subsidiary Chun Wo Construction 

Holdings Company Limited participated in the “The 14th International Infrastructure 

Investment and Construction Forum (IIICF)”, which commenced in Macao on 1-2 June. 

 

Themed "Going Green, Digital and Smart, Financing Win-Win Cooperation", IIICF brought 

together over 700+ institutions in more than 60 countries and regions. During the exhibition, 

the Group showcased its deep-rooted history, philosophy, innovative technologies, as well 

as the landmark projects along the "Belt & Road" route in Southeast Asia and the Great Bay 

Area in China, such as projects Novaliches-Balara Aqueduct 4 (NBAQ4) in Philippines, The 

Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge Passenger Clearance Building and so on, attracting 

industry elites to come to exchange thoughts, so as to promote the interconnectivity of 

infrastructure facilities between the regions.  

https://www.asiaalliedgroup.com/
https://www.chunwo.com/en/
https://www.chunwo.com/en/
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Lifewire 首個慈善晚宴共籌得逾 200 萬元  

Lifewire’s first Gala Dinner raised over 2 million  
 

 
(左至右) Lifewire 總經理梁劍紅小姐、運輸及物流局局長林世雄 GBS 太平紳士、Lifewire 創辦人彭一邦博士工程

師太平紳士 

(Left to Right) Ms. Rochelle Leung, General Manager of Lifewire,    Mr. Lam Sai Hung, GBS, JP, Secretary 

for Transport and Logistics, Ir Dr. Derrick Pang, Founder of Lifewire 

 

6 月 16 日，Lifewire《護‧聯網》（於 2014 年由俊和發展集團創立，現時獨立運作）首屆慈善晚

宴假深灣遊艇會舉行，逾 300 位善長仁翁、罕見病兒童及家人、嘉賓等等，聚首一堂為罕見病兒

童家庭籌募醫療經費，並度過了一個有笑有淚的晚上。 

 

晚宴在一眾病童、Lifewire 總經理 Rochelle 與香港業餘管弦樂團的樂聲中掀開序幕，緊接有其他

精彩表演、分享及慈善拍賣環節。當晚拍賣氣氛熱烈，最終晚宴共籌得逾 200 萬元，扣取成本後

將全數用作幫助罕見病患者及家庭作醫療及復康支援之用，以及推廣及敎育社會認識罕見病。 

https://www.lifewire.hk/tc/index.html
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一班善長仁翁捐出珍藏支持拍賣  

A group of donors auctioned their masterpieces 

  

拍賣氣氛熱烈 

 The auction attracted fierce competition 

 

罕見病患者嘉敏與 Derrick 在台上分享人生的甜酸苦辣鹹，雙雙感觸落淚 

Hester, a patient with a rare disease, shared the ups and downs of life with Derrick on stage, both of 

them were moved to tears 
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Lifewire Foundation Limited (“Lifewire”, founded by Chun Wo Development Holdings in 2014, 

now operates independently), held its first gala dinner at The Aberdeen Marina Club 

successfully on 16 June. 

 

More than 300 generous benefactors, children with rare diseases and their families, and 

distinguished guests spent a night sharing the joys and sorrows and raising funds. 

 

The Dinner started with a performance by Hong Kong Amateur Orchestra, rare diseased 

children and Lifewire’s general manager Rochelle, followed by other wonderful 

performances, sharing and charity auction sessions. The auction was fiercely competitive 

and brought in $2 million in total. Proceeds will go towards supporting long-term medical 

care, promotion, and public education after cost deduction. 

  

https://www.lifewire.hk/en/index.html
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俊和學生創新獎 2022 決賽演講 ｜  學生盡顯創意靈感 

Students showcased creativity through Chun Wo Innovation Student Awards Final 

Presentation 2022 

 

 

第三屆「俊和學生創新獎」決賽演講已於 6 月 24 日順利舉行！八隊入圍參賽隊伍發表可持續發展

的工程方案成果，並連同他們所精心制作的模型逐一向專業評審團講解其創意方案。 

 

評審團成員來自政府及商界包括土木工程拓展署、微軟（香港及澳門）、谷歌（香港）、世界自

然基金會香港分會、香港初創企業協會、香港城市大學及俊和建築。得獎名單將於稍後揭曉，請

大家密切留意！ 

 

On June 24th, the third of CWISA concluded with an impressive final presentation. The eight 

shortlisted teams demonstrated their exceptional creativity and ingenuity by presenting 

sustainable engineering solutions to the professional judging panel.  

 

The panel comprised distinguished members from the government and business sectors, 

including the Civil Engineering and Development Department, Microsoft (Hong Kong & 

Macau), Google (Hong Kong), World Wildlife Fund Hong Kong, Hong Kong Startup Council, 

City University of Hong Kong, and Chun Wo Construction. We eagerly anticipate the 

announcement of the winner and invite you to stay tuned for updates. 

https://cwisa.com/tr/index.html
https://cwisa.com/en/index.html
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(左至右) 何美娟女士 (世界自然基金會香港分會)、翁偉基先生 (谷歌（香港） )、袁國杰教授 (香港城市大學)、陳

珊珊女士 (微軟香港及澳門)、方學誠先生太平紳士 (土木工程拓展署)、李家粦測量師 (俊和建築)，及蔡明都先生 

(香港初創企業協會) 

 (Left to right) Ms. Karen Ho (WWF-Hong Kong), Mr. Michael Yung, (Google (Hong Kong) Limited),Prof. 

Richard Yuen (CityU), Ms. Cally Chan (Microsoft Hong Kong and Macau), Ir. Michael Fong, JP (CEDD), Sr. 

Stephen Lee (Chun Wo Construction), and Mr. Mingles Tsoi (Hong Kong Startup Council) 
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斯程於課外活動節暨教材及用品博覽 2023 表揚學生成就及提升思維 

See Change celebrated student’s achievements and raised awareness at Extracurricular 

Activities Expo 2023 

 

 

近日，斯程教育有限公司（「斯程」，亞洲聯合基建的子公司），參與了一年一度在香港會議展

覽中心舉辦的課外活動節暨教材及用品博覽 2023（課外活動節），藉此宣傳課外活動的好處。研

究指出課外活動能提升學生的學業成就及身心健康，而斯程正正在課外活動節宣傳斯程著重批判

思維、自信心、惻隱之心的課程。 

 

斯程也為 AIM Cup and International Parliamentary Debate Competition 的勝出者進行了

頒獎典禮，以表揚他們的成就。在此恭喜所有參與的學生！ 

 

按此立即追蹤：斯程 Facebook 

https://seechange-edu.com/zh
https://www.facebook.com/SeeChangeEdu/
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(左至右)石永泰先生(Temple Chamber), 王詠詩博士 (Dr. Play), 林映秋先生 (卓聯理財), 黃嗣輝先生 (海洋公園公

司), 彭一心小姐 (斯程教育), 黄昭荣先生 (INCE), 孔慶暘博士 (智樂兒童遊樂協會), 呂福榮先生(的近律師行)及梁劍

紅小姐(護．聯網) 

(Left to Right) Mr. Paul Shieh (Temple Chamber), Dr. Winwin (Dr. Play), Mr. Andrew Lam (Trillion 

Financial Group), Mr. Ivan Wong (Ocean Park Corporation), Ms. Rita Pang (See Change Education), Mr. 

Zhao Rong Ooi (INCE), Dr. Victor Koong (Playright), Mr. Gary Lui (Deacons), and Ms. Rochelle Leung 

(Lifewire) 

 

See Change Education (“See Change”, subsidiary of Asia Allied Infrastructure) recently 

participated in the annual Extracurricular Activities Expo (ECA) held at the Hong Kong 

Convention and Exhibition Center. This is an annual event that promotes the benefits of 

extracurricular activities. Studies show that extracurricular activities help students' 

academic achievements and well-being, and See Change was at the expo to promote courses 

that focus on critical thinking, confidence and compassion. 

 

See Change celebrated student’s achievements by inviting them on stage to do a speech in 

front of the ECA attendees also had an awards ceremony for the winners of the AIM Cup and 

International Parliamentary Debate Competition. Congratulations to all the students involved! 

 

Cick here to follow See Change’s Facebook 

 

  

https://seechange-edu.com/
https://www.facebook.com/SeeChangeEdu/
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集團 VMV 新形象登場 推動 6 大核心價值 

The Group rolls out brand new VMV to promote 6 core values!  
 

 

集團 VMV 進入新階段！現以新 Icon 形象登場，繼續推動集團「願景」(Vision)、「使命」（Mission）

及「核心價值觀」(Value)。當中，新的六個核心價值包括 「尊重 」、「承諾」、「創新」、「培育」、

「主動」及「可持續發展」，慿藉明確的經營理念、清晰的工作指引及成熟的企業文化，達至上行下效，

令核心價值在同事本身的工作中體現。 

 

Our Corporate VMV is marking a new chapter! Debuting our newly designed icon, we will 

continue to promote our vision, mission and value. In particular, the six new core values 

include respect, commitment, innovation, nurture, initiative and sustainability. With our 

clear operation aim, precise working regulation and well-developed corporate culture, the 

juniors will be imitated by the seniors. Consequently, the aforementioned core values could 

be showcased and embodied in the works of our fellow colleagues. 

 


